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Fremdrift på ændringer i våbenlovgivningen 
imødeses i løbet af ganske kort tid  
 
Til orientering har Danmarks Våbenhandlerforening og Danmarks Jægerforbund (DJ) 
repræsenteret ved deres respektive formænd torsdag den 22. august haft møde med den 
øverste ledelse i Justitsministeriet på vor fælles foranledning.  
 
Årsagen til mødet er de mange verserende sager, der længe har været til stor gene for 
medlemmerne af DVH – primært problematikken omkring erhvervsdrivendes overdragelse af 
våben (demo- og øvelsesskydninger) men også områder som tilladelser til lyddæmpere, 
halvautomatiske rifler, messeafholdelser, etc.  
 
Mødet i torsdags bar præg af en hudløs ærlig og særdeles konstruktiv og løsningsorienteret 
dialog omkring de udfordringer, vi som branche og brugerorganisation står over for i vores 
samarbejde med Justitsministeriet, PAC i Holstebro og Rigspolitiet, og at Justitsministeriet 
som overordnet ansvarlig for dette område er den aktør, der skal drive dette fremad.  
 
Vi er blevet mødt af en professionel ledelse, som har taget vor fælles kritik alvorligt, og som 
samtidig anerkender de enorme udfordringer, vi som branche står over for. Ledelsen af 
Justitsministeriet har egenhændigt udtalt sig, at denne situation ikke er holdbar for branchen, 
og at det er op til JM at få allokeret de ressourcer, der er nødvendige for at sikre de fornødne 
ændringer.  
 
Uden på nogen måde at kunne sætte dato for, hvornår dette kommer til at ske, er vi særdeles 
positive fsva. det fremtidige samarbejde med Justitsministeriet. Dette underbygges ligeledes 
af svaret fra Justitsminister Nick Hækkerup (vedhæftet) på en skrivelse fra 27. juli, hvori vi 
blandt andet har kritiseret Justitsministeriet for ikke at få færdigbehandlet tingene på effektiv 
måde. 
 
Så snart vi har mere at berette, bliver det kommunikeret videre her. 
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